
Rada Miejska
w Nowym Mieście Lubawskim                                           

P r o t o k ó ł   Nr XLIII/09

z XLIII-ciej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 26 maja 
2009 r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego.
Sesję rozpoczęto o godz. 14,35 a zakończono o godz. 15,40.
Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 13 radnych.
 ( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).
( Lista obecności gości stanowi zał. nr 2 do protokołu).
Obrady prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej – Andrzej Nadolski.
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta                                - Alina Kopiczyńska
-  Sekretarz Miasta                                -  Katarzyna Kaniewska
-  Skarbnik Miasta                                -  Wioletta Nehring
- Radca Prawny                                    - Dionizy Szwedowski
-  Kier. Ref. Biura Rady                        - Dariusz Sobaszkiewicz
Zatwierdzony porządek obrad:
1.   Otwarcie sesji.

- stwierdzenie quorum.
2.  Wybór sekretarza obrad.
3.  Przedstawienie porządku obrad.
4.  Przyjęcie protokołu z  XLII-giej sesji Rady Miejskiej.
5.  Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
6.  Interpelacje i wnioski.
7.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/182/08 Rady Miejskiej w 
      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie uchwalenia budżetu     
      gminy Nowe Miasto Lubawskie na 2009 r.
8.   Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 
      nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. 
      Jagiellońskiej, stanowiącej własność Gminy Miasto Nowe Miasto Lubawskie.
9.   Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu obszaru NATURA 2000 pn.”Dolina 
      Drwęcy” na terenie gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.
10. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich.
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Warmińsko- Mazurskich.
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym 
      Mieście Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r.  w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 
      Nowe Miasto Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 
      Środowisko”.
13. Informacja o planach pracy stałych komisji Rady Miejskiej. 
14.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
15. Zakończenie  sesji.

Ad. pkt. 1
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej –Andrzej Nadolski, 
stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy wymagana liczba  radnych, 
a więc obrady są prawomocne.  



Ad. pkt. 2
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski na sekretarza obrad zaproponował radnego A. 
Kłosowskiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie 
( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) wybrała radnego– Adama Kłosowskiego 
na sekretarza obrad.

Ad. pkt. 3
Przewodniczący Rady – A. Nadolski odczytał pismo Burmistrza Miasta z dnia 25 maja 2009 
r. w sprawie wprowadzenia do porządku obrad w punkcie 11:  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich.
Pismo stanowi zał. nr 3 do protokołu.
Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad powyższą zmianę w punkcie:
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich.
– jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu). 
Rada Miejska nie wprowadziła innych zmian do porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski przedstawił porządek obrad wraz ze 
zmianami.

Ad. pkt. 4
Protokół z XLIII-ciej sesji Rady Miejskiej  był wyłożony do wglądu w Referacie Biura Rady 
Urzędu Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego 
treścią. Sekretarz obrad poprzedniej sesji – R. Koszewski oraz pozostali radni nie zgłosili 
uwag  do protokołu. Protokół z   XLIII-ciej  sesji  Rady Miejskiej został przez Radę Miejską 
przyjęty jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu). 

Ad. pkt. 5
Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 
zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu.
Ponadto Burmistrz Miasta – Alina Kopiczyńska przedstawiła informację w zakresie bieżącej 
działalności Burmistrza Miasta. Rada przyjęła informacje i sprawozdanie nie wnosząc uwag.

Ad.pkt.6
Radni zgłosili interpelacje i wnioski w sprawie:
Radna – M. Czernysz
- czy będą zastosowane odpowiednie zabezpieczenia  oparów oraz hałasu w lakierni p. 
  Gawińskiego przy ul. Kolejowej ?
- spowodowania zaniechania spalania śmieci na posesji p. Gawińskiego.
- zbyt dużej liczby maszyn grających na terenie miasta, które są powodem tragedii  
  rodzinnych. Czy sprawa zezwoleń leży w gestii Urzędu Miasta?
Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska
Jeżeli spełnione są kryteria, to nie mogę nie wydać zezwolenia.
Radna – L. Karczyńska
-wymalowania przejść dla pieszych na oś. Marianowo w niewłaściwych miejscach, natomiast 
 ich braku przy ul. Lipowej, zwłaszcza na skrzyżowaniu.
 Radny – M. Deja
Lakiernia p. Gawińskiego jest w stanie uzgodnień. Pan Starosta nie widzi przeszkód w jej 
powstaniu, natomiast służby p. Burmistrz zauważyły jakiś problem i przekazały sprawę do 
dalszych konsultacji i ekspertyz, co świadczy o  prawidłowym ich działaniu.



Ad. pkt.7
Opinię Komisji Budżetu i  Finansów przedstawił Przewodniczący Komisji – .
J. Oelberg. Opinia na piśmie stanowi zał. nr  5 do protokołu.
W wyniku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej Nr XXXIV/182/08 
Rady Miejskiej w  Nowym Mieście Lubawskim z dnia 23 grudnia 2008 r. w sprawie w 
sprawie uchwalenia budżetu gminy Nowe  Miasto Lubawskie na 2009 r.
 Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu) podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLIII/215/09 – stanowi zał. nr 6 do protokołu.

Ad. pkt. 8
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projektu 
chwały w sprawie  wydzierżawienia na okres 10 lat w trybie bezprzetargowym 
nieruchomości zabudowanej położonej w Nowym Mieście Lubawskim przy ul. Jagiellońskiej, 
stanowiącej własność Gminy Miasto Nowe Miasto Lubawskie.

Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.

Uchwała Nr XLIII/216/09 – stanowi zał. nr 7 do protokołu.

Ad. pkt.9
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zaopiniowania projektu obszaru NATURA 2000 pn.”Dolina  Drwęcy” na 
terenie gminy miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLIII/217/09 – stanowi zał. nr 8 do protokołu.

Ad. pkt.10
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Warmińsko-Mazurskich.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w glosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLIII/218/09 – stanowi zał. nr 9 do protokołu.

Ad. pkt. 11
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Gmin Warmińsko- Mazurskich.
Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLIII/219/09 – stanowi zał. nr 10 do protokołu.

Ad. pkt. 12
Przewodniczący Rady Miejskiej – A. Nadolski po  odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmiany uchwały  Nr XIX/117/08 Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście Lubawskim z dnia 26 lutego 2008 r.  w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 
 Nowe Miasto Lubawskie do Związku Gmin Regionu Ostródzko-Iławskiego „Czyste 
Środowisko”.



Rada Miejska jednomyślnie ( przy 13 radnych biorących udział w głosowaniu)  podjęła 
uchwałę w tej sprawie.
Uchwała Nr XLIII/220/09 – stanowi zał. nr 11 do protokołu.

Ad. pkt. 13
Z kolei Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o planach pracy stałych komisji Rady 
Miejskiej, które zostały przedłożone Radzie przez przewodniczących stałych komisji Rady 
Miejskiej i stanowią załącznik nr 12- 16 do protokołu z sesji.

Ad. pkt. 14
Odpowiedzi na i interpelacje i wnioski udzieliła Burmistrz Miasta – A. Kopiczyńska:
- Burmistrz Miasta nie wydaje zezwoleń na użytkowanie obiektów typu gospodarczego takich 
jak lakiernia p. Gawińskiego. To jest w zakresie uprawnień p. Starosty, a przed wydaniem 
zezwolenia na użytkowanie musi być pełna dokumentacja ze wszystkich służb, które 
nadzorują tego rodzaju obiekty: sanepid, nadzór budowlany i służby ochrony środowiska. Te 
dokumenty dopiero gwarantują, że ta inwestycja może być użytkowana. Na ile jest w tej 
chwili zaawansowany tryb uzyskiwania tych zezwoleń będę mogła powiedzieć, jeżeli 
skontaktuję się z moimi służbami. Będę wnosiła również do p. Starosty o udzielenie mi 
informacji na ten temat. Nie jestem w stanie w tej chwili odpowiedzieć na wszystkie pytania.
- nie jestem w stanie zabronić stawiania automatów do gry w  miejscach, gdzie jest 
prowadzona działalność gospodarcza, jeżeli są spełnione odpowiednie wymogi. Jest to temat 
ogólnopolski, a wręcz ogólnoświatowy. Gra na automatach jest tak samo wciągająca jak 
palenie tytoniu czy używanie alkoholu, tj. nałóg. Nie uciekamy przed tym problemem, lecz 
nie mamy w tej chwili żadnych procedur, które mogłyby być wdrożone. Nie ma 
wypracowanych norm zapobiegania tym zjawiskom.
 Na zakończenie Dyr. Szkoły Nr 1- Bożena Rutkowska –Marciniak poinformowała o 
organizacji  rocznicy 20-lecia wyborów w dniu 4 czerwca 1989 r. zapraszając radnych na ten 
dzień na godz. 14-tą.

Ad. pkt. 15
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 
A. Nadolski zamknął obrady XLIII-ciej sesji Rady Miejskiej.

Sekretarz obrad:                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej
 Adam Kłosowski                                                              Andrzej Nadolski 
                                                                                                       




